
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 4. 9. 2024 v 18,00  hodin

Přítomni: Petra Jakubcová, Jan Šmíd, Petr Novotný, Hana Novotná, Martin Drška, Tomáš Sychra
Host: Lukáš Holík, místostarosta města
Občané: 3 občané

PROGRAM:  1) Zahájení – schválení programu
                       2) Dotazy a připomínky občanů
                       3) Kontrola úkolů
                       4) Požadavky do rozpočtu města na r. 2025
                       5) Plynofikace
                       6) Rozpočet obce r. 2024
                       7) Akce II. pol. r. 2024
                       8) Podněty a připomínky členů OV
                       9) Různé

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné a zahájila schůzi. Připomínky k programu schůze nebyly vzneseny, 
program byl schválen.
 

2)
Hlavní dotaz od přítomných občanů se týkal především plynofikace obce, která je již řadu let prioritou obce. 
Občané vyčkávají s výměnou starých kotlů, přestože od 1.9.2024 platí zákaz kotlů 1. a 2. emisní třídy. Bylo 
dotazováno na příp. kontroly a jak se bude situace řešit, když neznáme konečné stanovisko města.
Plynofikace obce se řeší min. od r. 1994 a občané opakovaně žádají o její realizaci.
Viz. bod 5)

Dále bylo poukázáno na nevzhlednou zarostlou stráň pod hřištěm – místo není začleněno v seči proplácené 
MěÚ – bude řešeno s pí Přindišovou (Jakubcová)

3)
Oprava plotu na hřišti – úkol trvá
Ořez porostu kolem hl. komunikace směrem do Boskovic – úkol trvá (M.Drška) – prořez je přislíben na 
zimní období 2024-2025.
Oprava chodníků + výměna obrubníků a doplnění obrubníků – úkol trvá
Umístění nových hracích prvků do svahu na dětském hřišti – úkol splněn
Osvětlení přístřešku + skladových prostor – skladové prostory začleněny do opravy elektroinstal. budovy 
bývalé prodejny COOP
           

4)
OV Vratíkov žádá zařadit do rozpočtu města pro rok 2025 tyto požadavky:

1. Plynofikace obce
2. Revitalizace a rozšíření budovy OV
3. Rekonstrukce rybníku
4. Oprava a rozšíření chodníku na návsi
5. Chybějící vpusti v ulici „Nová cesta“



5)
Pan místostarosta Lukáš Holík informoval všechny přítomné o stavu plynofikace v obci. Projektová 
dokumentace je vypracovaná a dokumentace je předána na staveb. úřadu. Stále však nejsou vyřešeny 
všechny majetkoprávní vztahy. Částka celé stavby se pohybuje cca 20 mil. Kč/bez DPH a tato částka bude 
navržena do rozpočtu města pro rok 2025. Dne 10. 9. 2024 proběhne jednání vedení města o návrhu 
rozpočtu, po tomto datu budou členové OV Vratíkov seznámeni s předběžným výsledkem jednání.

6)
K 4. 9. 2024 činí stav rozpočtu obce 192 203,-Kč. Z této částky bude zaplacen rozvod elektroinstalace v bývalé 
prodejně COOP v hodnotě 86 480,-Kč. Do konce kalendářního roku se ještě jedná o menší výdaje na akce pro 
děti, balíčky od Mikuláše, pronájem zimního stadionu. Zbývající částka bude převedena do následujícího 
roku.

7)
Akce ve II. pololetí roku 2024 pořádané OV Vratíkov, SDH Vratíkov, knihovnou Vratíkov a MS Horka Okrouhlá:
28. 9. – Svatováclavský cyklo-výlet
17.10. – Čaj o páté
25. 10. – Putování s lampionky
29.11. – Čaj o páté + adventní tvoření
5. 12. – Setkání s Mikulášem na návsi
23.12. – Vánoční setkání občanů u kapličky
24. 12. – Krmení zvířátek
31. 12. – Silvestrovský pochod
Prosinec - Veřejné bruslení

8)
Nutnost výměny okna v knihovně (prasklé sklo, netěsnost, únik tepla). Členové OV se dohodli, že okno bude 
vyměněno v rámci výměny okna ve sklípku. Zajistí P. Novotný

9)
Kronikářka, paní Králiková, přečetla přítomným připravený zápis do obecní kroniky za rok 2023.

Závěr: Členové OV žádají o zařazení požadavků do rozpočtu města.
            Členové OV souhlasí s výdaji z rozpočtu obce za rozvody elektroinstalace.
              

    
             
       
            
Zapsala: H. Novotná                                                    Ověřila: P. Jakubcová


